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     Protokół nr XXII/2016 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się  dnia  

16 czerwca 2016 roku w  godzinach 1000 – 1340  

 w sali na zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 14 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz. 

2. Pan Jan Żerek - Sekretarz Gminy.  

3. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy. 

4. Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji. 

5. Pani Janina Gostyńska - Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej. 

6. Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego. 

7. Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                       

w Inowłodzu. 

8. Pani Barbara Maciejczyk – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu. 

9. Pani Beata Janik – Radca prawny Urzędu Gminy Inowłódz. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XXII sesji Rady Gminy Inowłódz VII kadencji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXI sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

6. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Inowłódz za 2015 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Inowłódz 

za 2015 r.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

za 2015 rok Gminnego Ośrodka Kultury w Inowłodzu. 

10. Udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Inowłódz za 2015 r.: 

a) zapoznanie z Uchwałą Nr I/76/2016 Regionalnej Izby Obrachunkowej 

z dnia 10.05.2016 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu Wójta Gminy Inowłódz 

z wykonania budżetu za 2015 rok; 

b) zapoznanie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Inowłódz o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Inowłódz za 2015 rok; 

c) zapoznanie z Uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Inowłódz o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Inowłódz 

za 2015 rok; 

d) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Inowłódz 

za 2015 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2016-2030.   
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12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2016. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia do zasobów mienia komunalnego Gminy Inowłódz 

gruntów stanowiących własność osoby fizycznej /dz. nr 451/3 w Brzustowie/. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do zamiany nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Inowłódz /dz. nr 35/22 w Spale na dz. nr 35/27 w Spale/. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Spała w Gminie Inowłódz. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad nadawania tytułu „Honorowy Obywatel 

Gminy Inowłódz”. 

17. Opinia wniosku o sprzedaży w formie bezprzetargowej. 

18. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXI sesji. 

19. Interpelacje i zapytania. 

20. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

21. Zamknięcie obrad XXII sesji Rady Gminy. 

 

 

Ad. 1  

Pan Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Wacław Chachuła otworzył obrady XXII sesji            

VII kadencji a następnie powitał wszystkich obecnych na sali. Nieobecny radny Marek 

Leszczyński usprawiedliwił swoją nieobecność. 

 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji.  

 

Ad. 3 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.       

Ad. 4 

 Protokół z obrad XXI sesji Rady Gminy Inowłódz został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. 5  

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami do Biura Rady wpłynęła 

następująca korespondencja: 

 pismo z Regionalnej Izby Obrachunkowej, w którym zawarta jest uchwała nr 

1/103/216 w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy o udzielenie 

absolutorium;  

 dwa pisma dotyczące tzw. uchwał śmieciowych, podjętych wcześniej. W piśmie 

z 2 czerwca 2016 r. RIO informuje Wójta Gminy i Przewodniczącego o tym, 

że uchwały Rady Gminy Inowłódz Nr 117, 118, 119 będą przedmiotem 

posiedzenia Kolegium Izby, które odbędzie się 2 czerwca 2016 r. i w ślad za tym 

kolejne pismo w którym RIO po posiedzeniu przedstawia uwagi jakie ma do ww. 

uchwał; 

 pismo poseł na Sejm Rzeczpospolitej Polskiej Doroty Rutkowskiej z życzeniami 

z okazji Dnia Samorządowca. 

 Pismo Prezesa Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, również 

z  życzeniami z okazji Dnia Samorządowca. 
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 zaproszenia na spotkania, które odbyły się w miesiącu maju. 

Pan Przewodniczący przedstawił informację na temat uroczystości w których brał 

udział a były to: uroczystości związane z obchodami 3 Maja, Gminny Dzień Strażaka 

w Brzustowie i rozpoczęcie obchodów 950-lecia Inowłodza w dniu 6 maja 2016 r.             

Pan Przewodniczący uczestniczył również w szkoleniu dla Przewodniczących Rad 

Gminy w Sulejowie w dniach 13-14 maja 2016 r. Brał udział we mszy świętej 

za ś.p radnego Jacka Baran w dniu 23 maja 2016 r. Ponadto uczestniczył w 8 edycji 

wernisażu „Muzyką Malowane”, który odbył się na zamku 1 czerwca 2016 r. oraz 

w powiatowym święcie kulinarnym w Czerniewicach jakie miało miejsce 4 czerwca 

2016. Oprócz tego w każdą środę pełnił dyżur w godzinach od 15:30 do 17:00. 

Pan  Przewodniczący spytał czy są pytania a po stwierdzeniu ich braku przyjął 

ten punkt za zatwierdzony do wiadomości Rady Gminy. 

 

Ad. 6  

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali powyższą informację wraz                         

z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

W związku z brakiem pytań, Pan Przewodniczący przyjął do aprobującej wiadomości Rady 

informację o działaniach między sesjami Wójta Gminy Inowłódz. 

 

Ad.7  

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Inowłódz za 2015 r.  

Punkt ten był omawiany razem z punktem następnym - podjęcie uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Inowłódz za 2015 r.  

Przewodniczący oddał głos Wójtowi Gminy Inowłódz, który powiedział, że jest to bardzo 

ważna sesja, która jest zwieńczeniem pracy za poprzedni rok. Następnie przedstawił 

prezentację, która przypomniała wykonane inwestycje w samorządzie gminnym w ubiegłym 

roku związane z realizacją budżetu. Pan Wójt, powiedział, że zgodnie z uchwałą 

Nr 5/XXI/2015 z dnia 29 stycznia 2015 r. uchwalony został plan budżetu Gminy Inowłódz 

na rok 2015. Po stronie dochodów zaplanowano kwotę 19 435 123 zł, wydatki w podobnych 

wartościach. Budżet został wykonany w wysokości 100,36%. Wydatki zostały wykonane 

w wysokości 98,38%. Na dochody Gminy składają się dochody bieżące, które wynosiły 

ponad 12 mln złotych, dochody majątkowe, środki zewnętrzne pozyskane na realizację 

inwestycji - wszystko to złożyło się na planowane dochody ogółem. Pan Wójt powiedział, 

że kwota planowanych wydatków w 2015 roku była wysoka. Struktura wydatków na oświatę 

i wychowanie była duża, natomiast wpływy coraz mniejsze, ponieważ zmniejsza się liczba 

dzieci. Pan Wójt zaznaczył, że bardzo ważną  pozycją w budżecie są inwestycje. W planie 

na rok 2015 wyglądało to naprawdę imponująco ponad 7 000 000. Nadmienił, że Gmina jest 

w fazie zakończenia  budżetu, a kwota jaka została przeznaczona na inwestycje jest jedną 

z najwyższych wśród gmin z terenu powiatu tomaszowskiego.  

W dalszej kolejności Pan Wójt omówił realizowane inwestycje wraz z podaniem kosztów ich 

realizacji w rozbiciu na udział własny i kwoty pozyskane dzięki dofinansowaniu ze środków 

zewnętrznych.  Najważniejsze zadanie inwestycyjne 2015 r. to budowa gminnej oczyszczalni 

ścieków. Inwestycja ta realizowana była w warunkach ekstremalnych, ale mimo tego 

wykonana jest dobrze. Struktura finansowania tej inwestycji jest również dobra, ponieważ 

kwota ponad 3 500 000 zł to dotacje z programu Rozwoju Obszarów Wiejskich oraz dotacje i 

pożyczka z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 
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Droga Królowa Wola – Teofilów budowana była ze wsparciem z Funduszu Ochrony Gruntów 

Rolnych w wysokości 179 000 zł. Całkowita wartość inwestycji wyniosła 451 000 zł.  Poza 

tym wykonane były drobne inwestycje drogowe z środków własnych, takie jak dokończenie 

odcinka drogi do torów w Brzustowie na Kolonii III. Kolejnym zadaniem inwestycyjnym był  

remont ciągu pieszego wraz z montażem siłowni zewnętrznych w centrum Inowłodza oraz 

dokończenie pasażu ciągu pieszego między zamkiem a kościółkiem św. Idziego. Zadanie 

to realizowane było z dofinansowaniem w wysokości 62 000 zł, a  całkowity koszt to  niecałe 

101 000 zł. Remont boiska w Brzustowie wykonano z dofinansowaniem w wysokości 50 %, 

natomiast koszt całkowity wyniósł 90 000 zł. Oprócz tego w Brzustowie wyremontowano 

kondygnację w Szkole Podstawowej (na podstawie decyzji administracyjnej funkcjonariuszy 

Państwowej Straży Pożarnej z której wynikało, że należy usunąć elementy palne z ciągów 

komunikacyjnych). Ponadto przeprowadzono remont ciągu pieszego w Inowłodzu 

na ul. Zakątnej, za kwotę 61 000 zł, przy dofinansowaniu w wysokości 38 000 zł. Dodatkowo 

wybudowano placu zabaw w Konewce za kwotę 48 000, z dofinansowaniem 30 000 zł.  Taką 

niedużą inwestycją była również budowa oświetlenia ulicznego (4 lampy ze słupami) na ulicy 

Łąkowej w Inowłodzu. Nastąpiło też przejęcie wodociągu w Królowej Woli. Kolejna pozycja 

to przebudowa drogi w Żądłowicach. Jest to zadanie rozpoczęte i na razie wydatkowano 

środki na opracowanie dokumentacji kosztorysowej, ale będzie ono wykonane w roku 

bieżącym. Podobnie jak przebudowa drogi gminnej w Brzustowie. Udzielono też dotacji dla 

Komendy Policji na zakup samochodu. Następne zadanie to kompleksowa modernizacja 

wraz z montażem paneli fotowoltaicznych i pomp ciepła na budynku Szkoły Podstawowej 

i Gimnazjum w Inowłodzu. Wciąż czekamy na rozstrzygnięcie konkursu. Został złożony  

wniosek o dofinansowanie realizacji tego zadania a w roku ubiegłym przygotowano 

dokumentację za kwotę 36 000 zł. Jeżeli chodzi o budowę instalacji paneli fotowoltaicznych 

wraz z niezbędną infrastrukturą na oczyszczalni ścieków w Zakościelu - Pan Wójt zaznaczył, 

że w dniu wczorajszym wpłynęło pismo z którego wynika, że to zadanie zostało przyjęte do 

dofinansowania przez WFOŚiGW. Kolejne zadanie to budowa przyłącza internetowego 

w kanalizacji kablowej dla gminnej oczyszczalni ścieków. Następna inwestycja - budowa 

przyłącza kanalizacji sanitarnej w miejscowości Zakościelu. W tym przypadku pewne wydatki 

zostały poniesione na weryfikację dokumentacji pod kątem rozwiązań technicznych. 

Z kolei modernizacja urządzeń  hydrotechnicznych i infrastrukturalnych na rzece Gać 

to pierwsze zadanie mające na celu zagospodarowanie terenu przy Turbinie w Spale 

i odwodnienie osiedla PGR w Spale. 

W 2015 roku jednostki działające na terenie Gminy Inowłódz (głównie szkoły) otrzymały 

dofinansowanie od podmiotów zewnętrznych na poniższe zadania: modernizacja pracowni 

przyrodniczo-ekologicznej w Szkole Podstawowej w Brzustowie - 34 000 zł z WFOŚiGW; 

modernizacja pracowni przyrodniczo-ekologicznej w Publicznym Gimnazjum 37 000 zł; 

program edukacji ekologicznej w Publicznej Szkole Podstawowej w Inowłodzu za 9 000 zł; 

usuwanie i unieszkodliwianie azbestu na terenie gminy 126 000 zł. Ponadto Gmina Inowłódz 

otrzymała dotację na realizację budowy oczyszczalni  ścieków  w Zakościelu na kwotę             

1 071 000 zł. 

W dalszej części tego punktu obrad Pan Wójt przedstawił porównanie dochodów i wydatków  

roku 2015 do roku 2014 oraz źródła dofinansowania . 

Pan Przewodniczący oddał głos Przewodniczącemu Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, który powiedział, że Komisja przyjęła sprawozdanie z wykonania budżetu 

za 2015 r. jednogłośnie, czterema głosami za. Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki 

Komunalnej obradowała wspólnie z Komisją Oświaty i jednogłośnie głosowała za przyjęciem 

sprawozdania, Komisja Rolnictwa również wyraziła swoje poparcie  jednogłośnie.  
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Radny Janusz Wilkowiecki zapytał Pana Wójta, czy można przybliżyć kwotę wpływów 

z podatku od nieruchomości od poszczególnych sołectw za 2015 rok ? 

Pan Wójt odpowiedział, że jest to możliwe, ale takie zestawienie zostanie przygotowane 

na piśmie i przedstawione na następnej sesji. 

Pan Przewodniczący oddał głos Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej, który powiedział, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie finansowe i sprawozdanie z wykonania 

budżetu i wnioskowała o udzielenie absolutorium Panu Wójtowi. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XXII/121/2016 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Inowłódz 

za 2015 r.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

Uchwała Nr XXII/122/2016 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.9 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2015 rok 

Gminnego Ośrodka Kultury w Inowłodzu. 

Pan Przewodniczący powiedział, że radni otrzymali komplet dokumentów rocznego 

sprawozdania finansowego Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu a następnie poprosił 

o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały?  

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosował 14 radnych. 

Uchwała Nr XXII/123/2016 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10 

Udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Inowłódz za 2015 r.:  

a) Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Wacław Chachała odczytał Uchwałę  

Nr I/76/2016 Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 10 maja 2016 r. w sprawie opinii 

o sprawozdaniu Wójta Gminy Inowłódz z wykonania budżetu za 2015 rok; 

b) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Arkadiusz Łon odczytał wniosek Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Inowłódz z dnia 24 maja 2016 r. o udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy Inowłódz za 2015 rok; 
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c) Pan Przewodniczący zapoznał radnych z Uchwałą  Nr I/103/2016 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi z dnia 3 czerwca 2016 r. w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Inowłódz o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Inowłódz 

za 2015 rok; 

 

Głos zabrał Pan Wójt, który powiedział, że w obecnych czasach budżety JST powinny być 

uchwalane na granicy wskaźników, ponieważ są to lata ,w których można uzyskać 

jak najwięcej dofinansowań z zewnętrznych źródeł. Niekorzystna różnica między wydatkami 

a dochodami wynika przede wszystkim z pilnych potrzeb np. naprawa dachu na komórkach 

w Spale, uporządkowanie Spały i placu Kazimierza w Inowłodzu czy sprzątanie gminy 

a szczególnie Konewki.  

Pan Przewodniczący przypomniał, że uchwała będzie podejmowana bezwzględną 

większością głosów, zapytał czy są jakieś pytania ? 

Radna Ewa Korzeniewska spytała dlaczego w sprawozdaniu nie były wymienione 

miejscowości Żądłowice, Liciążna, Dąbrowa? Czy to znaczy, że w tych miejscowościach 

nic się w nich nie zadziało w roku 2015? 

Pan Wójt odpowiedział, że we wszystkich miejscowościach planuje się do wykonania jakieś 

działania w przyszłości i że nie ma takiej potrzeby, aby co roku w każdej miejscowości coś 

robić. Lepiej raz na 3-4 lata wykonać taką czynność, która będzie miała wpływ na poprawę 

jakości życia mieszkańców. Dodał, że dla Żądłowic jest przygotowana dokumentacja na 

drogę, którą będzie wykonana w tym roku, w Liciążnej i w Dąbrowie przeprowadzone zostały 

drobne remonty dróg. 

 

d) Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Inowłódz za 2015 rok a następnie spytał kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

            W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

           - za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

          Uchwała Nr XXII/124/2016 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.   

 

Po głosowaniu Pan Wójt zabrał głos i powiedział, że jest to pierwszy budżet jaki realizuje na 

stanowisku wójta, dodając przy tym, że był to ciekawy, ale i ciężki okres pracy, jednak 

satysfakcja jest ogromna. Pan Wójt podziękował za współpracę radnym i sołtysom. 

Podkreślił, że Rada Gminy Inowłódz jest wyjątkowo dojrzała i zawsze przygotowana 

do współpracy. Słowa podziękowania skierował także do kierowników i pracowników urzędu.   

 

Pan Przewodniczący ogłosił 15 minutową przerwę. 

 

Ad.11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2016-2030.   

Pani Skarbnik wyjaśniła, że wszystkie zmiany jakie są przedmiotem uchwały były omawiane 

na Komisji i podyktowane są przejęciem zadań realizowanych przez ZUK, ponadto planuje 

się środki na służby ponadnormatywne, sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania 

w Spale. Dokonano zmian w inwestycjach, z zadania budowa drogi w Żądłowicach 

na  kompleksową termomodernizację szkoły w Inowłodzu. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 
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Komisja Przestrzenna jednogłośnie 3 radnych głosowało za, Komisja Budżetu 4 głosy za,                 

1 wstrzymał się od głosu, Komisja Oświaty i Rolnictwa 5 głosów za. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XXII/125/2016 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.12 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2016. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisja Przestrzenna jednogłośnie 3 głosy za, Komisja Budżetu 4 głosy za, 1 wstrzymał się 

od głosu. Komisja Oświaty i Rolnictwa 5 głosów za. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XXII/126/2016 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.13 

Podjęcie uchwały w sprawie nabycia do zasobów mienia komunalnego Gminy Inowłódz 

gruntów stanowiących własność osoby fizycznej /dz. nr 451/3 w Brzustowie/. 

Pani Janina Gostyńska wyjaśniła, że chodzi o wydzielenie fragmentu działki z nieruchomości 

prywatnej pod drogę dojazdową do działek usytuowanych za szkołą w Brzustowie. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XXII/127/2016 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.14 

Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do zamiany nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Inowłódz /dz. nr 35/22 w Spale na dz. nr 35/27 w Spale/. 

Pani Janina Gostyńska wyjaśniła, że Pan Krzysztof Kopacz ze Spały wystąpił z wnioskiem 

o wydzielenie z jego działki dojścia do Pilicy w zamian za działkę gminną.   

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisja Przestrzenna 3 głosy za, Komisja Budżetu 3 głosy za, 2 radnych wstrzymało się 

od głosu. Komisja Oświaty i Rolnictwa przy obecności 3 radnych 3 głosy za. 

Głos zabrał Radny Robert Pawłowski, który powiedział, że wątpliwości nie dotyczyły 

zamiany, ale działań które nastąpią po tej zamianie, tj. wykupu działek stanowiących 

własność gminy przez zamieniającego. 

Pan Wójt zabrał głos, powiedział, że zamiana gruntu daje możliwość sprzedaży w trybie 

przetargu ograniczonego, ale nie znaczy to, że taka decyzja zapadła.  
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Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr XXII/127/2016 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.15 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Spała w Gminie Inowłódz. 

Pan Marek Iskierka wytłumaczył, że opracowanie planu miejscowego pozwoli  uporządkować 

teren Spały, plan ma wskazywać jakie budowle mogą powstać a jakie nie np. sklepy 

wielkogabarytowe. Są to działania porządkujące teren. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosował 14 radnych. 

Uchwała Nr XXII/129/2016 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.16 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad nadawania tytułu „Honorowy Obywatel Gminy 

Inowłódz”. 

 

Pan Przewodniczący oddał głos Sekretarzowi Gminy Inowłódz. Pan Sekretarz wyjaśnił, 

że w związku z jubileuszem 950-lecia Inowłodza postanowiono uhonorować zacnych 

obywateli Gminy Inowłódz. W gronie Prezydium Rady, sołtysów zadecydowano o zmianach 

w regulaminie, tak aby nabrał obywatelskiego charakteru.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisja Przestrzenna 3 głosy za. Komisja Oświaty i Rolnictwa jednogłośnie 3 za. Na Komisji 

Budżetu radny Marek Leszczyński zwrócił uwagę na punkt 5 Regulaminu argumentując, 

że osoby które uzyskały odznaczenia Honorowy Obywatel gminy, to często osoby 

w podeszłym wieku, którym stan zdrowia nie zawsze umożliwi wzięcie udziału w pracach 

prezydium, ponadto może się zdarzyć, że  nie zawsze mają one wiedzę o kandydacie 

do odznaczenia. Dodał, że paragraf 7 jest niedemokratyczny, nietaktowny i nieelegancki 

i powinien być usunięty. W głosowaniu 4 radnych głosowało za, 1 wstrzymał się od głosu. 

Radny Janusz Wilkowiecki powiedział, że wszyscy powinniśmy czuć się Honorowymi 

Obywatelami Gminy, w punkcie 2 regulaminu jest napisane, że „tytuł może być nadany 

osobom fizycznym bez względu na miejsce zamieszkania, zarówno obywatelom polskim jak 

i osobom nieposiadającym takiego obywatelstwa”. I tu jest rozbieżność między 

uzasadnieniem a regulaminem. Drugą rzeczą, która budzi wątpliwości jest to, jakie są 

sytuacje naruszenia zasad współżycia społecznego skutkujące odebraniem tytułu. 

Doświadczenie uczy, że w wielu przypadkach przyznanie odznaczenia nie przekłada się 

na splendor Gminy, a o to należy przede wszystkim dbać, a nie o krótkotrwałe korzyści 

polityczne czy gospodarcze. Pan radny zadał również pytanie dotyczące punktu 3: „Tytuł 

nadaje się za wybitne zasługi na rzecz Gminy Inowłódz przyczyniające się do jej rozwoju 
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oraz wzbogacające dorobek Gminy w różnych dziedzinach: gospodarka, służba zdrowia, 

bezpieczeństwo, nauka, edukacja, kultura, sport, itp.” Poprosił o sprecyzowanie, ile jest tych 

kategorii, jakie i czy co roku musi być w każdej z nich przyznawana nagroda. Podkreślił, że 

należy się zastanowić w jaki sposób ograniczyć ilość odznaczeń i co zrobić, żeby to był 

prestiż dla osoby, która odbiera taką statuetkę. Zauważył, że brakuje w regulaminie zapisu 

mówiącego o wyrażeniu zgody przez osobę, która odbiera taki tytuł. 

Radna Mirosława Olas zapytała o paragraf 2 – „Tytuł może być nadany danej osobie tylko 

jeden raz” i poprosiła o informację, ile osób już taki tytuł otrzymało. 

Radna Ewa Korzeniewska odpowiedziała, że jest dwóch honorowych obywateli. Dodała 

również, że tytuł Honorowy Obywatel Gminy nie jest tytułem, który nadaje się nagminnie. 

Musi być to osoba, która się przyczyniała tak jak Julian Tuwim - nie wywodził się z Inowłodza 

ale sławił go na całym świecie, chodzi o takich ludzi nie ważne w jakiej dziedzinie. Jest to 

wola obywatelska, kandydaci będą przechodzili przez wiele sit. To naprawdę muszą być 

ludzie którzy się czymś zasłużyli dla gminy. Tytuł Honorowy Obywatel Gminy Inowłódz 

nadaje się przy jakiejś okazji np. 950-lecia. 

Następnie głos zabrał radny Robert Pawłowski, który chcąc rozwiać wątpliwości, powiedział, 

że będzie to zdarzenie które musi przyjąć odpowiednią rangę, jest to nobilitacja dla osób 

z gminy jak i spoza gminy które jej pomagają. To nie będzie tytuł nadawany powszechnie. 

Większość osób, którym ten tytuł będzie nadawany nie odmówi jego przyjęcia. 

 

Obrady sesji opuścił radny Roman Rodakowski. Obecnych było 13 radnych. 

 

Głos zabrał ponownie radny Janusz Wilkowiecki, który powiedział, że jest pewna nieścisłość 

w uzasadnieniu i wypowiedzi Pana Przewodniczącego, ponieważ mówi się wyraźnie, że jest 

to uhonorowanie zasłużonych obywateli Gminy Inowłódz, a jeżeli radni zagłosują nad takim 

zapisem to wyklucza to punkt 3 Regulaminu. 

Głos zabrał Pan Sekretarz, który powiedział, że nigdzie nie mówi sie, że to jest to 

odznaczenie dla obywateli czy mieszkańców, natomiast w tytule używa się zwrotu 

„Honorowy Obywatel Gminy Inowłódz” i można przyjąć, że można nie być aktualnie 

mieszkańcem gminy, czy obywatelem ale można zasługi dla Gminy Inowłódz położyć takie, 

jak wielu mieszkańcom się to nie udaje. Przypomniał, że do tej pory nadane zostały dwa 

odznaczenia  - 7 września 2006 r. Panu Zbigniewowi Tomkowskiemu, i w 2014 r. Pani sołtys 

Danucie Baranowskiej. Powiedział, że nie są to odznaczenia nadawane w formie hurtowej. 

Są to pojedyncze przeanalizowane przypadki, to sito jest bardzo szczelne, jest zespół 

doradczy opiniujący, następnie obraduje kapituła odznaczenia a na końcu jest Rada Gminy, 

która podejmuje uchwałę.  

Głos zabrał pan Wójt, który powiedział, że cieszy się z zaangażowania przy omawianiu tego 

punktu. Powiedział, że rozbieżność między uzasadnieniem a regulaminem pozwoli przyznać 

tytuł Honorowego Obywatela osobom nie będącym mieszkańcami gminy i jest to kwestia 

uzupełnienia uzasadnienia w odpowiedni zapis. 

Pan Przewodniczący powiedział, że nie będzie to tytuł przyznawany corocznie a jedynie przy 

szczególnych okazjach jak 950-lecie, następna może być za lat kilka lub kilkanaście.  

Głos zabrał radny Arkadiusz Łon, który zaproponował stworzenie pocztu Honorowych 

Obywateli Gminy Inowłódz na ścianie z krótkim opisem zasług. 

 

Na obrady sesji powrócił  radny Roman Rodakowski. Obecnych było 14 radnych. 
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Głos zabrał Pan Sekretarz, który chciał wyjaśnić wątpliwość dotyczącą paragrafu 7. 

Wytłumaczył, że zapis ten był w poprzednim regulaminie.  

Pan Przewodniczący przyznał, że zapis ten jest naleciałością z przeszłych epok, ale może 

się zdarzyć, że osoba uhonorowana zachowa się niegodnie i będzie to furtka do odebrania 

tytułu, więc może ten zapis powinien zostać. 

Głos zabrała radna Ewa Korzeniewska, która dodała, że ważne jest, aby każdy nominowany 

wyrażał zgodę na uhonorowanie. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała Nr XXII/129/2016 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.17 

Opinia wniosku o sprzedaży w formie bezprzetargowej. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił pismo Pani Agnieszki Piechny z dnia 11 kwietnia 2016 r. 

(pismo jest załącznikiem nr 14 do niniejszego protokołu). 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Przestrzennej radny Piotr Kamiński, który wyjaśnił, 

że Pani Piechna została zaproszona na posiedzenie Komisji. Dodał, że  sprawa ta ciągnie 

się od roku 2015 i pismo, które przeczytał Pan Przewodniczący jest niezgodne z prawdą, 

ponieważ Pani Piechna  nigdy nie pisała we wcześniejszych pismach, że chce zakupić                

100 m2, tylko że jest zainteresowana terenem pod garaż i komisja wtedy negatywnie 

ustosunkowała się do tego wniosku. Następnie Pani Piechna napisała drugie pismo. 

Zainteresowana została zaproszona na posiedzenie Komisji, gdzie wyjaśniono wszystkie 

wątpliwości, natomiast zarzuty przedstawione w powyższym piśmie okazały się być 

bezpodstawne.  Komisja przedstawiła zainteresowanej stanowisko Pani Mecenas, które 

mówi, że w taki sposób nie można sprzedać fragmentu działki, tym bardziej, że po sąsiedzku 

jest mieszkaniec komunalny, który złożył wniosek o wykup tej działki a sprzedaż ta została 

wstrzymana. 

Pan Przewodniczący spytał o konkluzje? 

Radny Kamiński odpowiedział, że Komisja podtrzymała swoje negatywne stanowisko. 

Głos zabrał radny Roman Rodakowski, który wyraził swoje oburzenie w stosunku do zapisu 

dotyczącego sąsiadów Pani Piechny, powiedział, że jest to oszczerstwo tych osób.  

Pan Przewodniczący oddał głos radnej Ewie Korzeniewskiej, która wyjaśniła, że była na 

Komisji Przestrzennej i  Pani Piechna została pouczona, że jeśli chce postawić garaż to nie 

kosztem sąsiadów. Działka na której pobudowała dom Pani Piechna została wykupiona 

przez jej matkę i podzielona na pół pomiędzy dwie córki. Ponadto, jeśli była by zgoda 

na sprzedaż fragmentu  działki gminnej, to wtedy traci ona na wartości. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku w sprawie 

sprzedaży fragmentu działki gminnej nr 35/14 w Spale na poszerzenie nieruchomości 

sąsiedniej nr 35/25?  

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- przeciw głosowało 14 radnych. 

 

Rada Gminy Inowłódz jednogłośnie, negatywnie zaopiniowała powyższy wniosek. 
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Ad. 18 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXI sesji. 

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższą informację radni otrzymali 

wraz z materiałami na sesję. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXI sesji stanowi załącznik 

nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.19 

Interpelacje i zapytania. 

 

Głos zabrała radna Ewa Korzeniewska, która zapytała o możliwość zamontowania stojaków 

na rowery w Spale. Podkreśliła, że kłopot jest szczególnie w niedzielę. Często zdarza się, że 

rowery są przymocowywane do płotów. 

Pan Wójt odpowiedział, że rozmawiał z przedsiębiorcą z Tomaszowa Mazowieckiego 

prowadzącego sprzedaż rowerów, który postawi stojaki w zamian za przestrzeń reklamową. 

Były prowadzone rozmowy i konsultacje z sołtysem i mieszkańcami i na początek ma to być 

25-26 stojaków. Umowa ma być podpisana na dniach a do wakacji stojaki już będą. 

Radny Piotr Krotosz zapytał o wniosek złożony na Komisji, na temat plaży w Inowłodzu 

a konkretnie postawionego ogrodzenia w części użytkowej plaży. Spytał co się dzieje w tym 

kierunku, czy ono pozostanie w jakiej formie i czy osoba wynajmująca teren ma jakiś plan 

na zagospodarowanie go? 

Pan Wójt odpowiedział, że w ostatnim czasie były telefony, dyskusje na forach 

internetowych. Od niedawna jest tam nowy dzierżawca terenu i w umowie nie było mowy 

o ogrodzeniu terenu. Fakt pojawienia się ogrodzenia był zaskoczeniem i dlatego Pan Wójt 

zaprosił dzierżawcę na Komisję Przestrzenną, na której ten oświadczył, że teren nie będzie 

ogrodzony. Chce on tylko ograniczyć niekontrolowany wjazd, w weekendy łańcuchy znikną 

i będą osoby z obsługi, które będą pilnować porządku. Będzie tam prowadzona działalność  

związana z wypożyczaniem rowerów, kajaków, leżaków zostanie odnowiony budynek 

wypożyczalni.     

Radny Piotr Krotosz zapytał również o słupek graniczny znajdujący się na środku działki. 

Czy jest to ograniczenie samowolne czy jest to poprzedni słupek graniczny?  

Pan Wójt odpowiedział, że nie wie nic o słupku. Dał dyspozycję do ustalenia granicy działek 

gminy i Skarbu Państwa.  

Radny Piotr Krotosz zauważył, że dobrze byłoby przedłużyć łagodne zejście do Pilicy 

w stronę  topoli. 

Pan Wójt odpowiedział, że jest to dobry pomysł, aby wzorem Spały zrobić drugie zejście 

do rzeki. Radny Janusz Wilkowiecki nawiązując do ustaleń Komisji Przestrzennej powiedział, 

że słupki mają ograniczać wejście ludzi na plażę przy kajakach, tak aby zapewnić 

bezpieczeństwo  m.in. w trakcie imprez takich jak Masa Krytyczna. 

Radny Robert Pawłowski wnioskował o oznakowanie drogi na Stegny tablicą znaku 

miejscowości „Królowa Wola” (od strony Teofilowa), który spowoduje ograniczenie prędkości, 

ponieważ jest tam dobra nawierzchnia asfaltowa, na której ścigają się auta. 

Pan Wójt powiedział, że zbada sytuację i jeśli będzie taka możliwość to znak zostanie 

postawiony. 

Radna Ewa Korzeniewska zapytała o dalsze losy zamku, przeciekające sufity. 
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Pan Wójt powiedział, że wykonawcę obowiązuje gwarancja i został złożony wniosek próby 

ugodowej, dogadania się przed sądem, żeby dokonać napraw gwarancyjnych. Gmina czeka 

na decyzję sądu. 

Radna Olas zapytała o losy budynku po byłej mleczarni. Powiedziała, że na ostatniej sesji 

zgłaszała wniosek o ustalenie stanu prawnego. Zapytała, czy coś wiemy na ten temat? 

Pan Wójt powiedział, że obecnie to komornik sprawuje opiekę nad budynkiem, jest 

on przeznaczony do licytacji i jedyne co można zrobić to przystąpić do kolejnej licytacji. 

Jeśli będzie taka wola to Gmina do niej przystąpi. 

Pani Sołtys Danuta Baranowska podziękowała za zainstalowanie TOI TOI-a przy przystanku 

w Inowłodzu, zapytała też o chodnik na ulicy Klasztornej. 

Pan Wójt odpowiedział, że na bieżąco wysyłane są kolejne pisma dotyczące budowy 

chodnika. Dodał, że miał niepisaną deklarację kierownika Oddziału Zarządu Dróg, 

że po zrobieniu chodnika przy drodze krajowej w 2015 r. kolejnym etapem będzie 

interwencja w sprawie chodnika. W wysłanym ostatnio piśmie Urząd Gminy wskazał, na 

wszystkie ustalenia, deklaracje, dał do zrozumienia, że istnieje możliwość za podstawie 

specustawy wywłaszczenia z części nieruchomości właściciela. Jednak na ten rok GDDKiA 

nie przewiduje takich inwestycji, natomiast do końca września jest czas na składanie 

wniosków na rok przyszły. 

Radny Janusz Wilkowiecki zapytał Pana Sekretarza o wniosek z sesji marcowej, na której 

zapytał o zainstalowanie tablicy z planem wsi Konewka, jakie kroki zostały poczynione? 

Pan Przewodniczący odpowiedział, że możemy ten wniosek wpisać do wniosków 

na następną sesję. 

Pan Sekretarz poprosił o zapisanie tego wniosku na następną sesję. 

Pani Sołtys Jadwiga Warczyk poruszyła sprawę mleczarni w Brzustowie. Powiedziała, 

że byłoby to dobre miejsce na spotkania dla młodzieży a ze środków z funduszu sołeckiego 

można by wyremontować ten budynek, tym bardziej, że był on budowany przez 

mieszkańców i z ich środków. Dodała, że sąsiad, właściciel tartaku również 

jest zainteresowany  kupnem tego budynku. 

Radna Monika Drużdż zapytała, czy jest możliwość rozbudowy placu zabaw przy Szkole 

Podstawowej w Brzustowie o inne zabawki? Zasugerowała także zmianę lokalizacji placu 

zabaw. 

Pan Wójt odpowiedział, że chciałby aby radni i mieszkańcy wypowiedzieli się w ramach 

konsultacji społecznych co do lokalizacji placu zabaw. 

Radna Jolanta Bilska zapytała, czy jest możliwość uzyskania destruktu na utwardzenie ulicy 

Tulipanowej w Inowłodzu? 

Pan Wójt odpowiedział, że jest po rozmowie z firmą z Tomaszowa Mazowieckiego, która 

posiada dobry destrukt, ale trzeba czekać. Obecnie jest kłopot z uzyskaniem materiału na 

drogi ale ma nadzieję, że uda się je zrobić. 

 

Radny Zbigniew Niemiec zapytał ile jest złożonych wniosków o wypłatę świadczenia 500+? 

Czy ruszyły wypłaty?  

Pani Iwona Szczepańska, odpowiedziała, że na chwilę obecną jest wydane ok. 70% decyzji 

do złożonych wniosków. Najwięcej wniosków zostało złożonych w kwietniu. Obecnie jest 

złożonych ponad 200 wniosków na 300 uprawnionych dzieci w stosunku do świadczeń 

rodzinnych, ale nie jest to liczba wszystkich uprawnionych bo są też uprawnieni nie znani  

GOPS-owi. Wypłaty są prowadzone na bieżąco. Dodała, że na następnej sesji poda 

konkretne dane. 

Radny Piotr Kamiński zapytał, jakie tereny poza OSiR zostały wydzierżawione i gdzie? 
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Odpowiedzi udzielił Pan Wójt, który powiedział, że na dzień dzisiejszy został wydzierżawiony 

teren przystani w Spale i Inowłodzu. 

Radny zapytał także o likwidację ZUK w Spale. Jak na chwilę obecną wygląda zatrudnienie 

pracowników i praca referatu? 

Pan Wójt odpowiedział, że od 1 lipca 2016 roku ZUK został przejęty przez gminę w ramach 

Referatu Komunalnego, forma przekształcenia była dostosowana do pracowników, ponieważ 

4 z nich chciało przejść na świadczenie przedemerytalne. 

Radny Piotr Kamiński zadał pytanie (prosił o odpowiedź na następną sesję) dotyczące 

kontroli podatkowej podmiotów prowadzących działalność gospodarczą na terenie Gminy. 

Zapytał jakie podmioty, kiedy i w jakich miejscowościach były skontrolowane i kiedy zostanie 

zakończona kontrola oraz jakie są jej efekty. 

 

Ad.20 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

wniosków: 

1) Komisja Przestrzenna – przewodniczący Piotr Kamiński powiedział, że informacja 

o funkcjonowaniu przystani została przedstawiona na stronie internetowej i nie ma 

więcej wniosków. 

2) Komisja Budżetu – przewodniczący Robert Pawłowski przedstawił trzy wnioski: 

 wniosek radnego Marka Leszczyńskiego, który prosił o przygotowanie 

odpowiedzi na wnioski zawarte w petycji, którą złożył w dniu 28.04.2016 roku; 

 wniosek radnego Marka Leszczyńskiego o usunięcie zarośli na drodze między 

Liciążną a Żądłowicami; 

 wniosek radnego Piotra Kamińskiego o wykoszenie poboczy wzdłuż drogi na 

Zakościelu od parkingu pod kościołem św. Idziego do znaku Zakościele; 

 wnioskował o wykoszenie poboczy na Stegnach. 

Pozostałe komisje nie złożyły wniosków. 

3) Sołtys Elżbieta Bernaciak wnioskowała o przegląd drogi Liciążna – Zakościele                    

(na zakrętach porosły drzew i wysokie trawy i jest problem przy mijaniu się dwóch 

aut). 

4) Radny Janusz Wilkowiecki wnioskował o: 

  zestawienie dochodów z tytułu podatku od nieruchomości i rolnego 

oraz inwestycji  w podziale na sołectwa za rok 2015; 

 poprawienie na terenie Spały oznakowania parkingów i dojazdów na nie 

(na skrzyżowaniu z droga krajową koło kościoła nie ma oznaczenia na 

parking; przy ZUK-u, od strony Konewki jest a od strony drogi nie ma; tak 

samo  i po drugiej stronie skierowania na parking na błonia). 

5) Radny Piotr Gawęda wnioskował o całościowe podejście do wykoszenia poboczy 

na terenie gminy. 

6) Radny Zbigniew Niemiec zapytał, czy radny Piotr Gawęda wnioskował o wyrównanie 

drogi na moście na rzece Słomiance, czy również na drodze dojazdowej 

do Inowłodza do mostu i czy w piśmie wystosowanym do powiatu była mowa 

o  wyrównaniu całej nawierzchni czy tylko o moście, ponieważ radny wnioskuje 

o naprawę całej nawierzchni. 

7) Radny Roman Rodakowski wnioskował o naprawę dziury, wyrównanie nawierzchni  

przy tablicy ogłoszeń koło Hotelu Prezydent  w Spale. 
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Ad. 21 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XXII sesji VII kadencji Rady Gminy Inowłódz                  

o godzinie 1340.  

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz 

 

                                                                                                    /-/ mgr Wacław Chachuła 

 

Protokołowała: 

Lidia Jackow 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


